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İslamabad Sanayi ve Ticaret Odası ile çevrim içi toplantı gerçekleştirildi 

                             

                                  
 
1 Mart 2022 tarihinde, İslamabad Sanayi ve Ticaret Odası ve Kıbrıs Türk Ticaret Odası ile Kıbrıs Türk Sanayi 
Odası arasında çevrim içi görüşme gerçekleştirildi. Görüşmede Oda Başkanı Turgay Deniz'e, Türkiye-KKTC 
Ticaret Odası Forumu Yönetim Kurulu üyesi Umut Vehit ve Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa Ergüven eşlik 
etti. 
 

Ticaret Odasının çevrim içi satış platformu ‘www.kibrismagaza.com’ 
hizmete açılması ile ilgili basın açıklaması yapıldı 

 

1 Mart 2022 tarihinde gerçekleştirilen basın açıklaması, 
İki yılı aşkın süredir yaşamakta olduğumuz pandemi süreci, tüm dünyayı derinden etkilediği gibi ülkemiz 
ekonomisi için de ne yazık ki birçok kötü sonuç doğurmuştur. İşletmelerimiz uzun süreli kapanmalar ve 
sonrasında uygulanan kısıtlamalardan kaynaklı sıkıntılarla karşı karşıya kalmıştır. Pandemi sürecinde çevrim 
içi satış imkanı bulabilen işletmelerimiz zor da olsa ayakta kalma mücadelesini sürdürebilirken çevrim içi satış 
kurulumu için maddi gücü veya teknolojik altyapıya erişim imkanı bulunmayan işletmelerimiz daha da 
derinden yaralanmıştır. Yaşadığımız bu kötü tecrübeden yola çıkan Kıbrıs Türk Ticaret Odası, üyelerine 
özel bir çevrim içi satış platformu oluşturmaya karar verdi. Bu doğrultuda Kıbrıs Türk Ticaret Odası 
tarafından, kâr amacı güdülmeden ve üyelerine çevrim içi satış olanağı sağlama amacıyla tüm alty apısı, 
dağıtım ağı ile birlikte hazırlanan ‘kibrismagaza.com’  bugünden itibaren halkın hizmetine sunulmuştur.  
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Yüzlerce ürünü bulabileceğiniz kibrismagaza.com’da güvenle 
alışverişinizi yapabilir, eğer KTTO üyesi iseniz kendi satış 
mağazanızı da oluşturabilirsiniz. kibrismagaza.com  Kıbrıs Türk iş 
insanlarının ortak satış platformu olarak halkımızın hizmetinde 
olacaktır. Tüm üyelerimize ve halkımıza hayırlı olmasını dileriz. 
 

Manavgat Sanayici ve İş İnsanları Derneği, 
KTTO’yu ziyaret etti    

 

 
 

2 Mart 2022 tarihinde, Manavgat Sanayici ve İş İnsanları 
Derneği Mücahit Tatar beraberindeki heyetle Kıbrıs Türk 
Ticaret Odasına ziyarette bulundu. Ziyarette Oda Başkanı 
Turgay Deniz'e Başkan Vekili Ramazan Gündoğdu ve Genel 
Sekreter Aysun Önet İleri eşlik etti.  

 

Enerji Sektörü Komitesi çevrim içi toplantı 
gerçekleştirdi 

 

      
 

 

 
3 Mart 2022 tarihinde, Kıbrıs Türk Ticaret Odası Enerji Komitesi, 
Komite Başkanı Burak Başel başkanlığında son yapılan elektrik 
zamlarıyla ilgili değerlendirmelerini yapmak üzere toplandı. 
Toplantıya Oda Başkan Vekili Aziz Limasollu ve komite üyeleri 
Didem Erel ile Ramiz Şadi ile birlikte Oda Genel Sekreteri Aysun 
Önet İleri, Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa Ergüven, Oda 
Danışmanı Hasan Erçakıca ve Ekonomi Bölüm Sorumlusu Nilay 
Onbaşı Üresin katıldı. 
 

Kozmetik Sektörü Komitesi çevrim içi toplantı 
gerçekleştirdi 

   
3 Mart 2022 tarihinde gerçekleşen toplantıda sektör başkanı 
Nilay N.Paralik, Kozmetik Ürünleri Yasası’nda yer alan kozmetik 
ithalatçılarının sorumlu teknik personel istihdam etme 
zorunluluğu ile ilgili sorunun hala devam etmesi, online satış ile 
ilgili pek çok haksız rekabetin devam ettiği ile ilgili ve İlaç Eczacılık 
Dairesi’nden alınan ön izin süreçlerindeki bürokrasi hakkında 
konulara değindi. Toplantıya Genel Sekreter Aysun Önet İleri ve 
Üye ile İlişkiler Sorumlusu Nazlı İnçay katıldı. 
 

KTTO, Elektrik zammı ile ilgili basın 
açıklamasında bulundu   
 

4 Mart 2022 tarihinde gerçekleştirilen basın açıklaması, 
“POPÜLİST SİYASET ANLAYIŞI SONUÇTA BİZİ ELEKTRİKSİZ 
BIRAKTI” 
Yeni hükümetin ilk icraat olarak elektrik fiyatlarına yaptığı zam, 
bütün iş dünyası tarafından infial ile karşılanmıştır. Bu zamla 
birlikte iş insanları, iş yerlerini açık tutmanın mı, yoksa 
kapatmanın mı daha “akıllıca” olacağının değerlendirmesini 
yapmaya başlamışlardır. Hükümetin yaptığı bu zammın, topluma 
pahalılık ve işsizlik olarak geri döneceği, etkilerinin yıkıcı olacağı 
kesindir. Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti, yaklaşık 10 yıldan beri 
elektrik sorununu tartışıp durmakta olduğu halde, elektrik üretim 
ve dağıtım sisteminde herhangi bir yenileşme yapmamış; güneş 
enerjisinden en iyi şekilde yararlanmak gerektiği halde bu olanak 
yeterince kullanılamamış ve akaryakıta bağlı üretim ile kötü 
dağıtım sistemi bizi “fiili elektriksizlik” demek olan “pahalı 
elektrik” ile yüz yüze bırakmıştır.  Bu acı sonucun nedeni, KKTC’de 
egemen olan popülist siyaset anlayışıdır. POPÜLİST SİYASET 
ANLAYIŞI, SONUÇTA BİZİ ELEKTRİKSİZ BIRAKTI! Elektrik üretimi ve 
dağıtımı konusunda tam bir çıkmaz ile karşı karşıya olduğumuz 
halde KKTC Hükümeti gerekli olan köklü dönüşüm için tedbir 
almaya başlamak yerine, verimsiz sistemin bedelini elektrik 
tüketicisine ödeterek aynı sistemi devam ettirmek yolunu 
seçmiştir. Bu tutum, kabul edilemez! Bu tutum, bugün için çözüm 
üretmediği gibi geleceğimizi aydınlatacak nitelikte de değildir. 
Bu bağlamda belli başlı önerilerimiz şunlardır:  
Yapılan zam hemen geri alınmalı ve elektrik fiyatları 
kilovatsaat başına 2 TL’yi geçmeyecek şekilde 
düzenlenmelidir. Zamlar, ekonominin çarklarının dönmesini 
önlemeyecek şekilde zamana yayılarak yapılmalıdır.  
Daha önce uygulanan çoklu tarifeye geri dönülerek elektrik 
tüketiminin zamana yayılmasına olanak verilmelidir. 
 
 



 
 

 

 

Ekonomiye ve ailelere çok büyük bir yük oluşturan elektrik 
harcamalarının vergiye tabi olması kabul edilemez. Elektrik 
faturaları üzerinden alınan KDV derhal sıfırlanmalıdır. 
İlgili bakanın “her gelen bir tekme atmış, faydalanmış” dediği 
Kıbrıs Türk Elektrik Kurumunda bugüne kadar yaşananlar en iyi 
şekilde araştırılarak sorumlular kamuoyu ve yargı karşısına 
çıkarılmalıdır. 
Kıbrıs Türk Elektrik Kurumu yeniden yapılandırılmalı; yönetim 
kurulu iş dünyasının ve uzmanlık örgütlerinin temsilcilerine de yer 
verilerek genişletilmeli ve hükümetlerden bağımsız olarak görev 
yapacak şekilde oluşturulmalıdır. Yönetim Kurulu üyelerinin görev 
süreleri hükümetlerin ömrü ile ilişkili olmamalıdır. Yeni hükümetin 
atayacağı yönetim kurulu bu anlayışa uygun olarak belirlenmelidir. 
KKTC’nin enerji politikasını belirleyecek olan Enerji Üst Kurulunun 
Başbakanlığa bağlı bir şekilde oluşturulmalı ve hemen iş başı 
yapmalıdır. Elektrik politikaların yenilenmesi süreci, tam bir 
açıklıkla yönetilmelidir. 
Kıb-Tek’in ihtiyaç duyacağı kamusal kaynak temin edilirken 
herhangi bir vergi artırıma gidilmesi düşünülmemelidir. 
Ekonominin elektrik fiyatlarının zamlanması gibi başka herhangi 
bir vergi artırımını da kaldıramayacağı unutulmamalıdır. 
Sadece KKTC devleti değil, Kıbrıs Türk halkı da yeni bir sınavla karşı 
karşıyadır. Enerji ihtiyacının karşılanması konusunda elde edeceği 
başarı, kendi kendimizi yönetme iddiasını destekleyecek veya bu 
iddianın küçümsenmesine neden olacaktır. Kıbrıs Türk Ticaret 
Odası, enerji konusunda yıllardan beri gösterdiği duyarlılığı devam 
ettirerek bu sürece tam kapasite ile katılmak kararlılığındadır. 
İlgililere ve kamuoyuna saygı ile duyurulur. 
 

KTTO Olağanüstü Genel Kurul Toplantısı 
gerçekleştirdi 

 

Kıbrıs Türk Ticaret Odası, Olağanüstü Genel Kurulu, 5 Mart 2022 
Cumartesi günü saat 10:00’da Kıbrıs Türk Ticaret Odası Mustafa 
Çağatay Konferans Salonu’nda gerçekleştirdi. 
Kovid-19 salgın önlemlerine uygun olarak gerçekleştirilen Genel 
Kurul toplantısı, açılış ve saygı duruşu ile başlayıp, Başkanlık 
Divanının oluşturulması ile devam etti. Divan Başkanlığına Günay 
Çerkez, Divan Başkan Yardımcılığına Berna Ercantan Defteralı ve 
Divan sekreterliklerine de Nilay Onbaşı Üresin ve Sonay Özmen 
getirildi. Olağanüstü Genel Kurul, Oda Başkanı Turgay Deniz’in 
Genel Kurula hitabıyla devam etti. 
Turgay Deniz, Kıbrıs Türk Ticaret Odasının yasası altında hazırlanan 
Meclis Koordinatörü Çalışma Usul ve Esasları, Disiplin, İştirakler, 
Genç Girişimciler Konseyi Kuruluş, Çalışma Usul ve Esasları, Kadın 
Girişimciler Konseyi Kuruluş, Çalışma Usul ve Esasları ile ilgili 
tüzüklerin onaya sunulacağını belirtti.  
Turgay Deniz bu tüzük çalışmaları için Oda Yasası Komite 
Başkanı Sayın Mustafa Erk ve komitenin üyelerine,  Avukat 
Serhan Çınar ile Merve Ereksel’e ve Oda profesyonellerine 
teşekkür etti. Oda Başkanı’nın konuşması ardından Divan 
Başkanı Günay Çerkez tarafından tüzükler oylamaya sunuldu. 
Tüzükler oy birliği ile kabul edildi. Kıbrıs Türk Ticaret Odası 
Olağanüstü Genel Kurulu dilek ve temenniler ile sona erdi.  
 

 

KIB-TEK Genel Müdürü Gürcan Erdoğan’a 
ziyaret gerçekleştirildi 
 

7 Mart 2022 tarihinde, Oda Başkanı Turgay Deniz, KIB-TEK 
Genel Müdürü Gürcan Erdoğan’a güncel elektrik konusu ile ilgili 
ziyarette bulundu. Ziyarette Oda Başkanı Turgay Deniz’e Genel 
Sekreter Aysun Önet İleri eşlik etti. 
 

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığında 
gerçekleşen Sosyal Sigorta Prim Desteği ile 
ilgili toplantıya katılım sağlandı 

 

8 Mart 2022 tarihinde gerçekleşen toplantıya Bakan Sayın 
Oğuzhan Hasipoğlu, Çalışma, Sosyal Sigorta ve İhtiyat Sandığı 
Daire Müdürleri ile ekonomik örgütlerden KTTO, KTSO ve KTİMB 
Genel Sekreterleri, KTOB Başkanı ile Esnaf Odası Koordinatörü 
Hürrem Tulga katıldı.  
Sayın Bakan, prim desteğini devam ettirme kararlılığında 
olduklarını ve bu konuda örgütlerin  görüşleri dinlemek 
istediğini söyledi. Genel Sekreter Aysun Önet İleri toplantıda söz 
alarak işletmelerin yaşadığı sorunları ve gerekçeleri ile birlikte 
prim desteğinin devam ettirilmesi gerektiğini anlatarak, 10 
çalışana kadar prim desteğinin yüzde yüzünün, 11 ve üzeri  
çalışanı olan işletmelerin için yüzde yetmiş beşinin karşılanması 
gerektiğini belirterek, ekonomik Örgütler platformunun da 
görüşünün bu olduğunu söyledi . Hürrem Tulga, esnafın geçtiği 
zor süreci anlatarak  prim desteğinin devam ettirilmesi 
gerektiğini söyledi. Dimağ Çağıner, turizm sektöründe 
çalışanların desteklerinin ödendiğini ancak işveren desteklerinin 
henüz ödenmediğini belirterek bu ödemelerin yapılması 
gerektiğini söyledi.  Prim desteği için Fon’un kaynaklarının 
yetersiz olması durumunda maliyenin de devreye girmesini 
söyledi. Doğa Dönmezer de prim desteğinin sanayi sektörü için 
önemini söyleyerek gerekmesi durumunda bazı alanların 
kapsam içine alınabileceği gibi bazılarının da çıkarılabileceğini 
söyledi. Sayın Bakan, görüşleri not ettiğini belirterek, Başbakan 
ile de bu konuyu görüşeceğini söyledi . 
 

Hayvancılık Dairesi Müdürü Gönen Vurana, 
Oda’yı ziyaret etti 

 

8 Mart 2022 tarihinde gerçekleşen ziyerette Hellim tescil süreci 
hakkında karşılıklı görüş alışverişinde bulunuldu. Görüşmeye 
Oda Genel Sekreter Yardımcıları Mustafa Ergüven ve İzzet 
Adiloğlu katıldı.  
 

Milli Eğitim ve Kültür Bakanlığında 
gerçekleşen Mesleki Yeterlilik Çerçevesi 
toplantısına katılım sağlandı 
 

KTTO Başkanı Turgay Deniz, Milli Eğitim Bakanlığı tarafından 
yapılan Mesleki Yeterlilik Çerçevesi ilanı toplantısına katıldı. 
Toplantıda Oda Başkanı Turgay Deniz’e İş Geliştirme Bölüm 
Sorumlusu Sonay Özmen eşlik etti.  

 



 
 

 

 

Dijital Ekonomiden Yararlanma Konferansına 
katılım sağlandı 

 

   
 

10 Mart 2022 tarihinde, Kıbrıs (Rum) Ticaret ve Sanayi Odası 
(KEBE) tarafından Güney Kıbrıs’ta düzenlenen “'Dijital 
Ekonomiden Yararlanma” başlıklı konferansa, Kıbrıs Türk Ticaret 
Odasını temsilen Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa Ergüven ve 
Ekonomi Bölüm Sorumlusu Nilay Onbaşı Üresin katıldı. 
Konferans’ta, dijital ekonomideki mevcut trendler, yenilikler, siber 
güvenlik, yasal gelişmeler ve elektronik ödemeler gibi konularda 
değerlendirmeler yapılarak, ilerisine yönelik katılımcılara fikirler 
sunuldu. 
 

Avrupa Komisyonu Kıbrıs Çözüme Destek 
Birimi Başkanı Kjartan Bjornsson 
beraberindeki heyetle  Kıbrıs Türk Ticaret 
Odasına ziyarette bulundu 
 

   

Ziyarette Oda Başkanı Turgay Deniz'e , Yönetim Kurulu Üyesi 
Omaç Cin, Genel Sekreter Yardımcıları Mustafa Ergüven ve  
İzzet Adiloğlu, İş Geliştirme Uzmanı Alara Ataç ve Üye 
Hizmetleri Görevlisi Şeniz Avcıoğlu eşlik etti.  
 

 

Dijital Ekonomiden Yararlanma Konferansına 
katılım sağlandı 

 

   
 

10 Mart 2022 tarihinde, Kıbrıs (Rum) Ticaret ve Sanayi Odası 
(KEBE) tarafından Güney Kıbrıs’ta düzenlenen “'Dijital 
Ekonomiden Yararlanma” başlıklı konferansa, Kıbrıs Türk Ticaret 
Odasını temsilen Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa Ergüven ve 
Ekonomi Bölüm Sorumlusu Nilay Onbaşı Üresin katıldı. 
Konferans’ta, dijital ekonomideki mevcut trendler, yenilikler, siber 
güvenlik, yasal gelişmeler ve elektronik ödemeler gibi konularda 
değerlendirmeler yapılarak, ilerisine yönelik katılımcılara fikirler 
sunuldu. 
 

Avrupa Komisyonu Kıbrıs Çözüme Destek 
Birimi Başkanı Kjartan Bjornsson 
beraberindeki heyetle  Kıbrıs Türk Ticaret 
Odasına ziyarette bulundu 
 

   

Ziyarette Oda Başkanı Turgay Deniz'e , Yönetim Kurulu Üyesi 
Omaç Cin, Genel Sekreter Yardımcıları Mustafa Ergüven ve  
İzzet Adiloğlu, İş Geliştirme Uzmanı Alara Ataç ve Üye 
Hizmetleri Görevlisi Şeniz Avcıoğlu eşlik etti.  
 

 

İngiliz Ticaret Odası Ulusal Ticaret Servisi 
Müdürü Paul Writhing ile toplantı 
gerçekleştirildi 

 

11 Mart 2022 tarihinde, İngiltere ve KKTC arasındaki ticari iş 
birliklerini geliştirmek ve güçlendirmek amacıyla İngiliz Ticaret 
Odası Ulusal Ticaret Servisi Müdürü Paul Writhing ile bir 
toplantı gerçekleştirildi. Toplantıya Genel Sekreter Yardımcısı 
Mustafa Ergüven ve İş Geliştirme Uzmanı Alara Ataç katıldı. 
 

Konaklama, Yolcu Taşımacılığı ve Seyahat 
Acenteleri Sektörü Çevrim içi Komite 
toplantısı gerçekleştirdi 

 

16 Mart 2022 tarihinde, Konaklama, Yolcu Taşımacılığı ve 
Seyahat Acenteleri Sektörü Çevrim içi Komite toplantısında 
sektörün yeni oluşan sorunları görüşüldü. Sorunlar not alınarak 
yeni oluşan hükümete sunulmasına karar verildi. Toplantıya Üye 
ile İlişkiler Sorumlusu Nazlı İnçay katıldı. 
 

Ekonomi ve Enerji Bakanı Kutlu Evren’e 
ziyaret gerçekleştirildi 

 

  
 

16 Mart 2022 tarihinde, KTTO Başkanı Turgay Deniz, Ekonomi 
ve Enerji Bakanı Kutlu Evren'e nezaket ziyaretinde bulundu. 
Ziyarette Oda Başkanına Başkan Vekili Ramazan Gündoğdu, 
Yönetim Kurulu Üyesi Yusuf Acemoğlu, Genel Sekreter Aysun 
Önet İleri ve Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa Ergüven eşlik 
etti. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 

 

GİAD Başkanı Muhit İnce beraberindeki misafir 
heyeti KTTO’yu ziyaret etti 

 

    
 

18 Mart 2022 tarihinde, GİAD Başkanı Muhit İnce beraberindeki 
misafir heyeti olan Bursa Genç Sanayici İş İnsanları ve Yöneticileri 
Derneği, Şırnak Sanayici İş Adamları Derneği, Ankara Genç İş 
İnsanları Derneği, Denizli Genç İş İnsanları Derneği, Bulancak Genç 
İş İnsanları Derneği, Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği ve Adana 
Genç İş İnsanları Derneği ile birlikte KTTO Başkanı Turgay Deniz'e 
ziyarette bulundu. Ziyarette Oda Başkanına Başkan Vekili Ramazan 
Gündoğdu ve Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa Ergüven eşlik etti. 
 

KTTO Anı Ormanı Fidan Dikimi Etkinliği 
gerçekleştirildi 

   

    

Kıbrıs Türk Ticaret Odası Anı Ormanı projesi fidan dikimi 
etkinliği Girne – Güzelyurt Anayolu üzerinde Tepebaşı 
bölgesinde Oda Başkanı Turgay Deniz, Yönetim Kurulu üyeleri 
ve Tarım ve Doğal Kaynaklar Bakanı Dursun Oğuz’un 
katılımlarıyla gerçekleştirildi. 
 

 

Deniz yaptığı konuşmasında  Kıbrıs Türk Ticaret Odası olarak iş 
dünyasına sağlamış oldukları desteklerin yanı sıra temiz çevre 
ve doğal hayatın desteklenmesi kapsamında sosyal sorumluluk 
projelerine de her zaman destek verdiklerini belirtti. 
Oda Başkanı Turgay Deniz sözlerine şöyle devam etti:  ‘Akdeniz 
kuşağı ikliminde yer alan ülkemizde, insan orman ilişkisinin 
etkisiyle her yıl orman yangınları meydana gelmekte, orman 
alanlarının yok olmasına neden olmaktadır. Bilindiği üzere 2020 
yılının Mayıs ayında Tepebaşı bölgesinden başlayarak Kalkanlı 
bölgesine kadar büyük bir alan çıkan yangın sebebi ile harap 
olmuş bir çok ağaç telef olmuştur. Uzun süren çabalar sonucu 
yangınlar söndürülmüş ve kontrol altına alınmıştı. Yangınların 
söndürülmesinin ardından yapılması gereken ilk ve en önemli 
şey yanmış araziyi kontrol altına alıp, koruyup, gözlemlemektir. 
Ayrıca, fidanların dikilmesi, ağaçların büyütülmesi ve bakımı için 
hepimize görev düştüğünü düşünüyorum. Bu sebeple özellikle 
Tepebaşı bölgesinin ağaçlandırılması çok büyük önem arz 
etmektedir. Bugün burada KKTC Orman Dairesi Müdürlüğü 
tarafından Odamıza KTTO Anı Ormanı olarak tahsis edilen 
Tepebaşı Bölgesinde ‘’Her üyeye bir fidan’’ kampanyamız 
kapsamında fidan dikimini gerçekleştiriyoruz. Bu kapsamda Anı 
Ormanımıza 2250 Kızılçam, 750 Ilgın, 500 Harup, 250 Akasya, 
1000 Zakkum, 100 Adaçayı, 50 Badem ve 100 Mavi Servi fidanı 
dikilmiş olacaktır. Doğal ortamda yaşayan tüm canlıların ve 
ormanlarımızın sürdürülebilir bir yapıda gelecek nesillere 
aktarılması için üzerimize düşen sorumluluk bilinci ile her türlü 
sosyal sorumluluk projesini yerine getireceğimizi belirtir, bu 
projede katkılarından ötürü Tarım ve Doğal Kaynaklar 
Bakanlığımıza teşekkürlerimizi iletirim.’   
Deniz, KTTO Anı Ormanının hayırlı ve uğurlu olmasını diledi. 
Tarım ve Doğal Kaynaklar Bakanı Dursun Oğuz yaptığı 
konuşmasında,  KTTO Başkanı Turgay Deniz’e göstermiş olduğu 
duyarlılıktan dolayı teşekkür etti.  
İki yıl önce Tepebaşı’nda çıkan yangından dolayı çok üzgün 
olduğunu ifade eden Oğuz, ‘İnsanoğlunun doğaya zarar 
verdiğini ama yine koruyup kollayacak olan, ekecek, büyütecek 
olan insanlarımızdır’ dedi.  
Oğuz, ‘Bu nedenle fidan ekimi kadar toplumumuzun eğitilmesi, 
bilinçlendirilmesi  gerekmektedir. Biz bu amaçla hem bu dikilen 
fidanların korunması ile görevliyiz hem de yeni fidanlar ekmekle 
görevliyiz. Burada yaklaşık bin hektarlık bir alan yandı ve zarar 
gördü. Ülkemizdeki bir çok sivil toplum örgütü, kurum ve 
kuruluş,  iş insanlarımız, çıkan yangın sonrası bu bölgeye 
yeniden hayat vermek için  büyük hassasiyet gösterip talepte 
bulundular. Bizim de görevli Bakanlık olarak bu yapılan çabaya 
destek çıkmak, korumak görevimizidir.  Bu yıl 130 bin fidan 
dikimi gerçekleştirilecek olsa da  bizim hedefimiz 1 milyon fidan 
dikmektir.  Amacımız da bu ürettiğimiz fidanları gelecek yıl 
içerisinde toprakla kavuşturmaktır.  Ülkedeki orman varlığını 
arttırmaktır. Çünkü orman hayat, orman nefestir. Bunun bilinci 
içerisindeyiz.’  dedi. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 

 

Tarım Sektörü Komite toplantısı gerçekleştirdi 

  

     
 

18 Mart 2022 tarihinde, Kıbrıs Türk Ticaret Odası tarafından 
Odaya üye olan firmaların karşılaştığı sektörel sıkıntıların 
belirlenmesi ve bu sıkıntılara çözüm bulunması amacıyla Tarım 
Sektörü Komite Toplantısı gerçekleştirildi. Oda Başkanı Turgay 
Deniz ve Tarım Sektörü Komitesi Başkanı Arda Tüccar’ın katılımıyla 
gerçekleşen toplantıda Tarım sektöründe faaliyet gösteren 
üyelerimizin sektörel sorun ve beklentileri konuşuldu. 
 

Birleşmiş Milletler Genel Sekreteri’nin Kıbrıs 
Özel Danışmanı Ofisi ile Dünya Bankasının 
organize ettiği ‘’Ada Genelinde Ekonomik 
Fırsatlar’’ konulu yuvarlak masa toplantısına 
katılım sağlandı   
  

  

 

22 Mart 2022 tarihinde, BM Kıbrıs Özel Temsilcisi ve Özel 
Danışman Yardımcısı Colin Steward ile Dünya Bankası Güney 
Avrupa Program Yöneticisi Goran Tinijc’in açılış konuşmasını 
yaptığı etkinlikte iki toplum arasındaki ekonomik ilişkilerin 
geliştirilmesi odaklı sunumlar yapıldı. Etkinlik, sunumların 
ardından katılımcıların görüş ve önerilerini sunması ile devam 
etti.  
Birleşmiş Milletlerin Lefkoşa’daki merkez ofisinde Olive Tree 
Konferans Salonunda gerçekleşen etkinliğe Oda’yı temsilen 
Kadın Girişimciler Konseyi Başkanı ve Meclis Üyesi Meryem 
Çerkez Gürtunç, Genç Girişimciler Konseyi Başkanı ve Meclis 
Üyesi Mustafa Erk ve Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa 
Ergüven katıldı. 
 

Kıbrıs Türk Ticaret Odası, Cumhurbaşkanı 
Ersin Tatar ile güncel konular ile ilgili akşam 
yemeği toplantısında bir araya geldi  
   

  
 

22 Mart 2022 tarihinde, KTTO Başkanı Turgay Deniz, 
Cumhurbaşkanı Ersin Tatar  ile güncel konularla ilgili akşam 
yemeği toplantısında bir araya geldi. Toplantıda Oda Başkanına, 
Başkan vekilleri Ramazan Gündoğdu ve Aziz Limasollu, Yönetim 
Kurulu Üyeleri, Genel Sekreter ve Genel Sekreter Yardımcıları 
eşlik etti. 
 

AB Gıda Sağlığı Projesi Yürütme Komitesi 
toplantı gerçekleştirdi   
 

24 Mart 2022 tarihinde, Gıda güvenliği standartlarının 
uygulanmasını ve hastalık krizlerine hazırlıklı olma durumunu 
iyileştirmek için AB Teknik Yardım Projesi kapsamında Proje 
Yönlendirme Komitesinin 3. toplantısı çevrim içi olarak 
gerçekleştirildi. Toplantıda proje kapsamında gelinen aşamalara 
ilişkin 2. Çeyrek Dönetm Raporu sunumu yapıldı. Toplantıya 
Genel Sekreter Yardımcısı İzzet Adiloğlu katıldı. 
 
 
 
 
 
 



 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

Kıbrıs Türk Ticaret Odası, Maliye Bakanı Sunat 
Atun’a ziyarette bulundu  
 

     
 

24 Mart 2022 tarihinde, KTTO Başkanı Turgay Deniz, Maliye 
Bakanı Sunat Atun’a ziyarette bulundu. Ziyarette Oda Başkanına 
Başkan Vekilleri Aziz Limasollu, Ramazan Gündoğdu, Yönetim 
Kurulu üyeleri ve Genel Sekreter eşlik etti. 
 

Ekonomik Koordinasyon Kurulu Toplantısı 
gerçekleştirildi  
  

25 Mart 2022 tarihinde gerçekleşen toplantıya Başbakan, Ana 
Muhalefet Partisi Genel Başkanı, Maliye Bakanı, Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanı, Ekonomi ve Enerji Bakanı, Tarım ve Doğal 
Kaynaklar Bakanı ve Ekonomik Örgütler Platformu temsilcileri 
katıldı. 
Toplantıda işveren sosyal sigorta prim desteğinin yıl sonuna kadar 
(10 aylık süre için), çalışan sayısı ayırt etmeksizin, yüzde 65 olarak 
uygulanması değerlendirilmiştir. Bu destekten 47,462 çalışanın 
faydalanması ve aylık 22 milyon 700 bin TL prim desteği yapılması 
hesaplanmıştır. EÖP olarak iletilen talep prim desteğinin en az 
yüzde 75 olması idi. 
Elektrik tariflerinde sektörel sübvansiyon konusu da gündeme 
gelerek ticaret sektörü de dahil indirim oranlarının belirlenmesi 
talep edildi.  
Salı günü müsteşarlarla toplantı yapılması kararlaştırıldı. Bundan 
sonraki toplantılarda bu konuların görüşülmesine öncelik 
verileceği ve gelir artırıcı önerilerin paylaşılacağı 
değerlendirilmiştir. 


